
WYCIĄG Z PROTOKOŁU NR 6/2016
Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 
W GARWOLINIE Z DNIA 12 PAŹDZIERNIKA 2016 ROKU.

W  posiedzeniu  wzięło  udział:  8  członków  Rady  Nadzorczej,  Zarząd  Spółdzielni
Mieszkaniowej w Garwolinie, Główna Księgowa oraz Liliana Poniatowska – Lustrator.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
Przyjęty porządek obrad /za: 8, przeciw: 0/ przedstawiał się następująco:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
3. Omówienie wyników lustracji Spółdzielni za okres 01.01.2013 do 30.06.2016.
4. Zatwierdzenie Protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Nadzorczej.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  planu  remontów  na  osiedlu  Romanówka  w

Garwolinie.
6. Omówienie  warunków  referendum  w  sprawie  sprzątania  klatek  schodowych  w

budynkach w Garwolinie.
7. Omówienie pisma Prezesa Zarządu Spółdzielni i podjęcie decyzji.
8. Sprawy różne.

Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad został przyjęty.
Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/

 Ad.2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej z dnia 9
sierpnia 2016r.

Protokół  Nr  5/2016  z  posiedzenia  Rady  Nadzorczej  Spółdzielni  Mieszkaniowej
w Garwolinie z dnia 09 sierpnia 2016 roku został przyjęty. 

Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/

Ad. 3. Omówienie wyników lustracji Spółdzielni za okres 01.01.2013 do 30.06.2016. 
Wyniki  lustracji  zostały  przedstawione  przez  panią  Lilianę  Poniatowską,  która

przeprowadziła lustrację.

Ad. 4. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z dnia 06 października 2016r. 
Protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 06.10.2016r. przedstawił członek komisji.
Protokół został przyjęty.
Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/

Ad. 5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu remontów na osiedlu Romanówka w
Garwolinie.

Z-ca  Prezesa  poinformował  o  konieczności  zmiany  planu  remontowego  na  osiedlu
Romanówka. Zmiany zostały wprowadzone uchwałą.

Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/



Ad. 6. Omówienie warunków referendum w sprawie sprzątania klatek schodowych w
budynkach w Garwolinie.

Z  –  ca  Prezesa  przedstawił  regulamin  przeprowadzenia  referendum  w  sprawie
sprzątania klatek schodowych.
Uwag co do regulaminu referendum brak.

Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/

Ad.7. Omówienie pisma Prezesa Zarządu Spółdzielni i podjęcie decyzji.
Przewodniczący Rady Nadzorczej przeczytał pismo Prezesa Zarządu Spółdzielni, oraz

treść uchwały z nim związaną. Uchwała została przyjęta.
Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/

Ad. 8. Sprawy różne.

Omówiono  pismo  członków  Spółdzielni  do  Rady  Nadzorczej,  oraz  ustalono
obserwatorów do przetargów spośród członków rady w miesiącu październiku.

Na tym protokół zakończono.
Protokół został podpisany przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej.


